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Minnesanteckning RAG onkologi 
Datum 2023- 04-24 

Tid 09.00-15.00  

Plats US Linköping, Läderbaggen O-huset 
                                       
 

Deltagare:        RÖ Sofia Engblom, Åsa Stenström (em) 

RKL Magnus Lagerlund, Anna Askelin, Jessica Eriksson 

RJL Per Nodbrant, Eva Ulff 

Frånvarande:   Måns Agrup, Kirsten Björnlinger 

 

Dagordning 

1. Föregående minnesanteckning godkänns.  

2. Rapport från samtliga:  

RÖ: Den här veckan tar man över apotek och läkemedelsberedningen. Är 

svårigheter att registrera i KLAS, läkemedelsverkets e-tjänst.  

Startat en sjuksköterskeled mottagning för sarkompatienterna 

Svårt att planera för NHV NET, få patienter. 

Stabil hyrläkargrupp. 8 vårdplatser i grunden, ofta belagt upp till 10–12 vårdplatser 

O-huset samverkar kring vårdplatserna 

RKL: 20 år sedan strålbehandlingen öppnade. 

Sektionering på läkarsidan from idag 

IPÖ infört för Prostata och Bröst. Visa uppgifter fylls i innan av sekr. Läkarna 

dikterar/dokumenterar i dynamisk IPÖ-mall i befintlig dokumentationsmall. Uthopp 

från cosmic direkt till INCA, där personnumret följer med. 

Stor utmaning gällande ekonomin i RKL, beslut att sluta med hyrpersonal from 1/10 

Ny fysikerchef kommer 1 juni. Samarbetar med gyn kring deras cyt-patienter under 

sommaren. För ev ”sommar-behandlingar” krävs remiss från behandlande onkolog, 

individuella bedömningar.  

RJL: Står inför ett CT-byte, troligen under hösten. M-vision, riskanalys 

tillsammans? 

Ok inför sommaren. Några erfarna ssk slutat på dagvården/mottagning. 

Oroande inför AB 13. Fått stimulansmedel från RCC och ska starta en rehab-

koordinerad mottagning med 2 ssk som ska arbeta halvtid med rehab-samtal. 

Arbetar med en ev ansöka nom att bli universitetsklinik 
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3. Skandionrapport inget nytt 

4. Säker digital kommunikation (SDK) uppdatering enl mejl från Tomas Vahlgren: 

I Östergötland har man precis dragit igång med upphandlingsprocessen för SDK. 

Inget estimerat klardatum  

Kalmar arbetar på och siktar på att ha SDK igång 1 April 2024. 

I Jönköping står arbetet med SDK stilla sedan ett tag. Jönköpings tekniksida ligger 

dock ganska långt fram och är redo för att rekommendera vilken leverantör de 

tycker är bäst för verksamhetssidan. se mejl från Per 

5. ”Kloka kliniska val” Det är en kulturförändring som krävs. Hur gör vi?  

RJL har bjudit in Maria till de årliga utvecklingsdagarna. Därefter konkretisera det 

på kliniken. I RÖ finns en ”kloka kliniska val”-ansvarig som man haft möte med.  

I RKL arbetar läkargruppen men de 6 frågorna framtagna av onkologchefsrådet 

Det behövs en bred ansats i SÖSR- kan vi göra ngt gemensamt inom SÖSR? 

6. Information RAG cancerläkemedel, Henrik Lövborg-se bildspel 

Planerar möte med RCC styrgrupp 1 juni gällande dialog kring förslag begränsning 

av uppdrag. Dialog kring Lumykras, NAC tycker fortsatt att det är tveksamt, men 

NVP-gruppen kommer troligen dock rekommendera det i NVP. 

Hela SÖSR har en låg andel abirateron. Enzalutamin fortsätter sättas in.  

Sätts ofta in av urologerna, kan vi nå ut till dem? 

Önskemål att öka användandet av Talzenna vid met BRCA-muterad bröstcancer, 

förmån finns och rek i NVP.  

Pluvicto: utvärdering pågår och TLV kommit halvvägs. Volymer till PET 

För mer info se bildspel 

Förslag att vid nästa möte jmr läkemedelsanvändningen vid olika diagnoser. 

mellan regionerna. 

7. Dialog med RCC-representant i RPO cancer 

o RAG-onkologi önskar fortfarande stöd från RCC gällande NHV-NET där 

det saknas en nationell MDK mer info se punkt 14 

o RAG-onkologi önskar förtydligande gällande utskicket kring Appar 

o Önskemål finns att RCC-representant Tommy ska delta på RAG-

onkologimötena för bättre flöde av information mellan de olika 

grupperingarna. Tommy tycker att det bör vara någon från RAG-onkologi 

som representerar onkologin i RCC styrgrupp (RPO cancer). Han tar med 

sig det i dialog med RCC styrgrupp 

 

8. Uppdragsbeskrivning för RAG onkologi uppdatering, bilaga 

Ändrar ngt lite i formuleringen, innehållet detsamma 

9. RCC:s ställningstagande till appar, bilaga  
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10. ”Pilot” Stratipath, uppdatering AI-modul. RKL är i gång sedan förra vecka. RJL 

frågetecken angående tekniken på patologen. 

11. Remisser Annika Asketun 

- Ny inrapporteringsrutin: skriver ett svar till funktionsbrevlåda 

Vi gör som tidigare. Medicinsk innehållet svarar vi på enskilt, konsekvensanalysen 

sammanställer vi tillsammans 

Nya remisser: 

NVP prostata sammanställs gemensamt för SÖSR av RJL, önskar era synpunkter 

senast 29 maj 

NVP huvud och hals sammanställs gemensamt för SÖSR av RKL, önskar era 

synpunkter senast 29 maj 

Stöddokument - biverkningar vid behandling med checkpointhämmare 

12. Onkologrepresentant från SÖRS i VP-gruppen för CUP- vi ser att det finns 

onkologrepresentanter i NVP-gruppen och vi har förtroende för dem, samt att Marie 

Lagerfeldt är SÖSR-representant 

13. Rutin för utsättning av läkemedel inför operation? Ngn nationell rutin känns inte 

till? Bevacizumab måste sättas ut minst 4-6 v innan kirurgi. Fråga efter på nationell 

nivå, finns det behov av en lista? 

14. Övriga frågor 

o I samband med genomgång av föregående minnesanteckning förs dialog 

kring NVH NET  

Rörigt kring nivåstruktureringen för NVH NET- saknas nationell MDK, 

önskemål att RCC kallar till möte? RCC meddelade att Nivåstrukturering 

sköts av Socialstyrelsen. Det är en tydlig linjefråga och svårt för RCC att 

agera i frågan. Men RCC kan ta upp frågan vid nästa styrgruppsmöte och se 

hur man kan stötta processen.  

Utmaning i att flera kliniker är inblandade, vilken verksamhet ska ansvara?  

 

o Kylmössa, kylvantar, kylstrumpor: Kylmössa: Maskiner inköpta och finns 

på plats, men är detta ngt vi ska göra? Svårt med logistiken, då det tar mer 

tid och resurser Mer relevant då det gäller kylvantar, kylstrumpor pga 

bestående besvär. Kompressionsstrumpor? Per ska fråga Kristina Engvall 

om vi ska gå vidare med detta. 

o GMS – dialog med Fredrik Enlund 

o Dialog kring benchmarking data cancerläkemedel 

o Magnus informerade från hearing om framtidens cancersjukvård 

15. Nästa möten  

25 september digitalt fm 

29 november fysiskt i Kalmar 
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Välkommen 

 

Per Nodbrant                                    Jessica Eriksson 

Ordförande Sekreterare 


